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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2022/23:143 Svartboenden

Vi nås ofta av nya vittnesmål om arbetsplatser där det fuskas med löner och 
sociala avgifter, där anställda sover på madrasser direkt på skitiga betonggolv 
eller där människor utför farliga arbetsuppgifter utan vare sig skyddsutrustning, 
rätt utbildning eller säkra verktyg. Det är detta som kallas 
arbetslivskriminalitet, och problemet växer. Arbetslivskriminaliteten finns i 
många branscher – allt från skönhetsvård och omsorg till bygg och skogsbruk.

I det senaste numret av tidningen Byggnadsarbetaren kunde vi läsa om 
svartboenden i Stockholm. Enligt Byggnads Stockholm-Gotlands uppskattning 
bor runt 11 000 utländska byggnadsarbetare i Stockholm. Och många av dem 
som jobbar inom bygg, städ och flytt arbetar svart och saknar ett hyreskontrakt.

På bland annat sajten för ryskspråkiga, Ruletka, kan man hitta rum, sängplatser 
och lägenheter. En sängplats kostar 3 000 kronor. Det är enkelt att få en 
sängplats i våra socioekonomiskt eftersatta områden, såsom Rinkeby, Tensta 
och Flemingsberg etcetera.

Med bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Paulina Brandberg: 

 

Tänker statsrådet att vidta några konkreta åtgärder inom sitt ansvarsområde för 
att stoppa svartboenden, och vilka åtgärder i så fall?

………………………………………

Serkan Köse (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-08
Besvaras senast
2022-12-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


